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Abstract (en)
[origin: WO2019192976A1] The invention relates to a door comprising a door leaf (10) which can be moved between an open position and a closed
position and a guide arrangement for guiding the movement of the door leaf along a predefined path between the open position and the closed
position, wherein the guide arrangement has at least one guide web (100) which is arranged fixedly with respect to a wall opening, extends at
least along a portion of the predetermined path, and has two outer boundary surfaces (102, 104) and at least two guide devices (32, 34) which are
fastened to the door leaf (10), wherein a first outer boundary surface (102) of the guide web (100) forms a guide surface for a first guide device (32)
and the second outer boundary surface (104) of the guide web (100) forms a second guide surface (104) for a second guide device (34). Magnetic
devices (1000, 1010, 1100) can be arranged on the door leaf and on the guide bar for guiding in a contactless manner.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Tor mit einem zwischen einer Öffnungsstellung und einer Schließstellung bewegbaren Torblatt (10) und einer
Führungsanordnung zur Führung der Torblattbewegung längs einer vorgegebenen Bahn zwischen der Öffnungsstellung und der Schließstellung,
wobei die Führungsanordnung mindestens einen bezüglich der Wandöffnung feststehend angeordneten und sich zumindest längs eines Abschnitts
der vorgegebenen Bahn erstreckenden Führungssteg (100) mit zwei äußeren Begrenzungsflächen und mindestens zwei an dem Torblatt befestigte
Führungseinrichtungen (32, 34) aufweist, wobei eine erste äußere Begrenzungsfläche des Führungsstegs (100) eine Führungsfläche (102) für eine
erste Führungseinrichtung (32) bildet und die zweite äußere Begrenzungsfläche des Führungsstegs eine zweite Führungsfläche (104) für eine zweite
Führungseinrichtung (34) bildet.
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